
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ  

 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 379 

 

На 11 юли 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Искания за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Цветанка Георгиева, Цветозар Томов 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладват: Росица Матева, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов и Цветозар Томов 

3. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

Цветанка Георгиева, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Красимир Ципов, Ерхан Чаушев, 

Цветозар Томов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Росица Матева, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов.  

ОТСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Силвия Стойчева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Росица Матева – заместник-председател на Централната 

избирателна комисия. 
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* * * 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Добър 

ден, колеги. В залата сме 8 членове на Централната избирателна 

комисия. Имаме необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Откривам заседанието на Централната избирателна комисия 

на  11 юли 2023 г.  

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

1. Искания за изплащане на възнаграждения на Общински 

избирателни комисии с докладчик колегата Георгиева. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици аз и 

колегата Ганчева. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Георгиева, Ганчева и Георгиев. 

Има ли предложения за допълване на дневния ред?. 

Заповядайте, колега Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Госпожо председателстваща, моля да 

ме включите в точка втора – Доклади по дела, жалби и сигнали, и в 

точка трета – Доклади по административни преписки. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Има ли 

други желаещи да се включат в дневния ред? 

Заповядайте, господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Госпожо председателстваща, моля да ме 

включите в точка трета – Доклади по административни преписки. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Моля, 

режим на гласуване за приемане на така предложения и допълнен 

дневен ред. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Дневният ред се приема. 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Благодаря. 

Колеги, от днешното заседание отсъстват колегите Нейкова, 

Димитров, Солакова, Стойчева, Гергана Стоянова, Елка Стоянова и 

Георги Баханов поради ползване на отпуск. 

Поради отсъствието на колегата Солакова определям 

колегата Войнов да подписва до завръщането на колегата Солакова. 

 

Колеги, преминаваме към точка първа от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Заповядайте, колега Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА:  Благодаря. Колеги, докладвам ви 

писмо с вх. № МР-27-1 и МР-27-2 от 07.07.2023 г. с искане за 

изплащане на възнаграждения на членовете на Общинска 

избирателна комисия – Челопеч, за проведени две заседания – на 

23 юни и на 1 юли 2023 г. И двете заседания са във връзка с 

подготовка на изискани от Административен съд – София-област, 

документи, свързани с проведения на 18 юни 2023 г. местен 

референдум и по постъпила  жалба, свързана с решението за 

определяне на резултатите от референдума от областния управител 

на Софийска област.  

Към преписката са приложени всички изискуеми съгласно 

наше решение документи. Налични са счетоводна справка и 

контролен лист. 

Общата сума за двете проведени заседания е в размер на 

990,85 лв. Предлагам ви да я одобрим за Общинска избирателна 

комисия – Челопеч. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

има ли становища по доклада? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Отсъстващите са същите. Нека да кажа, че поради това, че 

колегите, които не са в залата, са в отпуск, при всяко следващо 

гласуване ще бъдат тези отсъстващите. Няма да ги повтарям при 

всяко гласуване. 

 

Колеги, преминаваме към точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

В тази точка ви докладвам съобщение с вх. № ПВР-09-7/5 от 

06.07.2023 г. от Софийски районен съд по административно-

наказателен характер дело № 320/2022 г. С това съобщение ни 

уведомяват за решение № 3040 от 26.06.2023 г., постановено по 

делото, с което решение се изменя наказателното постановление. 

Освен съобщението във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали има подпапка „ПВР-08-7/5“, в която е публикувано и 

самото решение на съда. С решението се изменя наказателното 

постановление, като се намалява размерът на наложената 

имуществена санкция от 3000 лв. на 2000 лв. В останалата част се 

потвърждава наказателното постановление като законосъобразно. 

Докладвам ви го за сведение и запознаване. Становището на 

звено „Правна дейност“ е да не се обжалва това решение. 

Така че ви моля за становища по това предложение. 

Колеги, подлагам на гласуване предложението да не се 

обжалва решението в частта, в която е намален размерът на 

имуществената санкция. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, докладвам ви писмо от Софийска районен съд, 

Наказателно отделение с вх. № НС-08-89 от 06.07.2023 г. То е 

съгласно разпореждане на началника на Първо наказателно 

отделение – съдебни секретари. Съгласно разпореждане на съда от 

27 юни 2023 г. ни се изпраща молба за възстановяване на срок от    

А. Ч. Д.                                 във връзка с Наказателно постановление 

№ НП-43-НС от 27.03.2023 г. и се дават указания да бъде 

окомплектована цялата административна преписка, послужила за 

издаване на наказателното постановление, и да бъде изпратена на 

съда. 

Колеги, в тази връзка е подготвено писмо до съда, в което е 

описано подробно съдържанието на административната преписка, 

която се обжалва, и в края на писмото е изразено становище на 

Централната избирателна комисия по искането за възстановяване на 

срок и защо то да бъде оставено без уважение като неоснователно. 

Така че ви моля да се запознаете – съществената част е на 

стр. 4, и евентуално да го одобрим чрез гласуване, за да бъде 

изпратено, тъй като седемдневният срок изтича утре. 

Колеги, запознахте ли се със становището? Ако има някакви 

предложения по текста, заповядайте.  

Колеги, подлагам на гласуване изпращането на 

административната преписка с писмото, което е подготвено, заедно 

с изразеното в него становище. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 
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Колеги, докладвам ви във връзка със съобщение с вх. № МИ-

08-18/2 от 03.07.2023 г., с което ни беше връчено Решение № 1245 от 

28.06.2023 г. на Административен съд – Пловдив, становище на 

главния юрисконсулт Р.   с вх. № ЦИК-09-208 от 

10.07.2023 г. относно решението. 

В становището подробно са изложени съображенията на 

юрисконсулт Р.         , основанията, на които тя предлага да не 

се обжалва пред касационната инстанция това решение на 

Административния съд. 

Ако искате, да оставя малко време за запознаване, да 

докладват другите колеги в тази точка и по-късно да го подложа на 

гласуване? 

Колеги, с оглед необходимост от време за запознаване, ще 

върна това становище по-късно на доклад. 

Сега преминаваме към следващия докладчик в тази точка – 

колегата Ганчева. 

Колега Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпила жалба в Централната избирателна комисия с вх. № МИ-

10-6 от 10 юли, която е жалба, адресирана до ЦИК и до Общинска 

избирателна комисия – Никола Козлево.  

Жалбата е от господин Каракаш, общински председател на 

ДПС – община Никола Козлево, като той сочи, че с решение на 

Върховния административен съд е била отхвърлена жалбата на 

господин Р.   срещу Решение № РС-15331-21-095 от 

24.11.2022 г. на Комисията за противодействие на корупцията и за 

отнемане на незаконно придобито имущество в частта, в която е 

установен конфликт на интереси по отношение на кмета на община 

Никола Козлево. 

Навежда твърдение за това, че председателят на ОИК отказва 

да свиква заседание на ОИК, тъй като чакал указания от ЦИК по 

казуса. Сочи се, че с това свое бездействие тя възпрепятства 
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освобождаването на кмета на община Никола Козлево от длъжност 

заради налице влязъл в сила акт и се сочи номерът на решението на 

КПКОНПИ. Отдолу се посочва, че желае да се вземат всички 

законови мерки, за да се приложи законът спрямо кмета на община 

Никола Козлево. 

Аз, госпожо председателстваща, ще помоля следното. В 

папката заедно с жалбите са събраните вчера от юристите при 

извършена служебна проверка всички относими решения – както на 

КПКОНПИ, така на Административен съд – Шумен, и съответно 

решенията на Върховния административен съд. 

Както казах и преди да започне заседанието, моля колегите да 

се запознаят. Аз имам предложение за процедиране на този сигнал, 

но все пак става въпрос за няколко решения, които са от няколко 

страници. 

Ще ви помоля може би по-късничко в заседанието да върнете 

доклада, след като колегите се запознаят. 

Извършена е проверка в деловодството на Централната 

избирателна комисия и не е постъпвало нищо по този случай от 

Общинска избирателна комисия – Никола Козлево, по повод 

изложеното твърдение, че се чакат указанията на ЦИК по казуса 

според председателя. На мен не ми е известно и по мое мнение има 

ясни указания на Централната избирателна комисия как се 

процедира в случаите, обективирани в наше Решение № 1134-МИ от 

миналата година, ако не ме лъже паметта. 

Тъй като сигналът е изпратен до общинската избирателна 

комисия вчера, проверен е и сайтът на общинска избирателна 

комисия. Там липсват данни за актуална информация. Последната 

информация е от 2021 г. Затова не може ясно да кажем дали няма 

някакви предприети действия или, както сме установили, че не се 

актуализират своевременно сайтовете. 

Моля да се запознаете и по-късно отново да го обсъдим. 

Това са ми засега жалбите и сигналите. 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Благодаря. 

Следващият докладчик в тази точка е колегата Ципов. 

Заповядайте, колега Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-22-24 

от 10.07.2023 г. Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от 

днес ще видите документ, наименуван „жалба“, с множество 

адресати, включително прокуратура, ДАНС, медии и т.н., с която 

жалбоподателите, без да са се подписали, ни уведомяват, че са им 

били ограбени земите вследствие на злоупотреби от кмета на с. 

Черни Осъм, община Априлци. Изложени са някои факти и 

обстоятелства във връзка с така направените твърдения от лицата, 

които са подготвили този документ, че кметът на селото е 

осъществявал действия в качеството му на нотариус. 

Тъй като смятам, че Централната избирателна комисия няма 

как да взема отношение във връзка с така направените твърдения в 

материала, го докладвам за сведение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Благодаря. 

Колеги, има ли някакво друго предложение по 

предложението на колегата Ципов? Не виждам. 

 

Колеги, преминаваме към точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Заповядайте, колега Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от директора на Дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-09-211 от 10.07.2023 г. Тя е относно изпълнение на 

дейности, свързани с машинното гласуване съгласно граждански 

договори № 187 и № 188. 

Докладната записка е изготвена съгласно чл. 10 от 

Вътрешните правила за сключване, изпълнение и отчитане на 
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договори по ЗЗД. Двамата експерти, с които имаме сключени тези 

два договора, са изпълнили всички дейности по договорите, а 

именно изследване на функционирането на седем броя СУЕМГ, 

изчисляване на хеш-сумата на 45 броя СУЕМГ и изготвяне на 

процедура и участие в процеса по архивиране на флаш паметите от 

последните избори. Описани са представените от тях доклади, 

становища и протоколи. Експертите са представили и обобщени 

отчети и писмен доклад за извършената работа. 

Поради горното предлагам да вземем решение за приемане 

изпълнението на възложената работа по граждански договори № 187 

и № 188 от 05.05.2023 г. и допълнителните споразумения към тях от 

01.06.2023 г. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада на колегата Войнов? Не виждам. 

Подлагам на гласуване предложението да бъде приета 

работата така, както е посочено и предложено в докладната записка, 

която беше докладвана. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, колега Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с новите 

договори с двамата IT-експерти, за които приехме протоколно 

решение от предходното заседание, предлагам да изпратим писмо до 

главния секретар на Народното събрание с молба да им бъдат 

издадени пропуски за достъп за времето на договорите. 

Проектът за писмо е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

подлагам на гласуване проекта на писмо за предоставянето на 
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пропуски за достъп до сградата на З.           М.          и Г.                        

Б.            . 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, колега Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от Смартматик 

с вх. № ЦИК-06-3-62 от 11.07.2023 г. То е в отговор на нашето 

писмо, с което поискахме информация от Смартматик относно 

задължението на Сиела Норма АД по т. 5.1.7 от Договор № 4. 

От Смартматик ни уведомяват, че ще обсъдят това писмо със 

Сиела Норма АД и ще предоставят подкрепа, за да дадат отговор на 

посочената клауза.  

Докладвам писмото за сведение и запознаване, като се 

надявам да получим исканата информация в най-скоро време. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

в тази точка ви докладвам докладна записка с вх. № ЦИК-09-209 от 

10.07.2023 г., която е свързана с подаване на статистическа форма на 

Националния статистически институт: наети лица, отработено 

време, средства за работна заплата и други разходи за труд за 

първото тримесечие на 2023 г.  

Ние сме включени в регулярното тримесечно изследване. 

Така че попълваме тези форми. Формата е попълнена от Валерия 

Бончева – счетоводител. Намира се във вътрешната мрежа. 

Така че ви предлагам да гласуваме да бъде изпратена. Тя се 

подава чрез квалифициран електронен подпис до Националния 

статистически институт. 

Имате ли изказвания? Не виждам. 
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Подлагам на гласуване изпращането на така попълнената 

форма за наети лица, отработено време, средства за работна заплата 

и други разходи за труд. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, докладвам ви докладната записка с вх. № ЦИК-09-

210 от 10.07.2023 г. Тя отново е свързана с подаване на 

статистическа форма в НСИ: разходи за придобиване на 

дълготрайни материални активи за първото тримесечие на 2023 г. 

Формата отново е попълнена от В. Б.  – счетоводител. 

Съгласувана е и с изпълняващия длъжността главен счетоводител. 

Отново се подава по електронен път с електронен подпис. 

Така че ви предлагам да одобрим подаването на тази 

статистическа форма. 

Има ли други предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № МИ-26-9 от 07.07.2023 г. 

от Печатницата на БНБ. То беше изпратено по електронната поща на 

всички колеги, за да се запознаете. Сега в момента го докладвам за 

запознаване и за следващото заседание евентуално да бъде обсъден 

поставеният в него въпрос и взето решение от Централната 

избирателна комисия. 

Следващият докладчик е колегата Цветанка Георгиева. 

Заповядайте, колега Георгиева. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МР-

15-8 от 10.07.2023 г. Това е писмо, което сме получили от 

Общинската избирателна комисия – Златоград, с приложено към 

него решение № 19 от 09.07.2023 г. на Общинската избирателна 

комисия, с което се обявяват резултатите от гласуването от 

произведения на 9 юли местен референдум в община Златоград. 

Припомням ви, че референдумът беше с три въпроса, и трите, 

касаещи изграждането на нов кооперативен пазар в общината. В 

първия въпрос се искаше становище за целесъобразността от 

изграждане на този нов пазар, вторият е свързан с финансирането и 

третият въпрос беше свързан с местонахождението на новия 

евентуално пазар. 

От гласували 1846 избиратели повече от 1600 са отхвърлили 

направените предложения. Така че решението обявява за неприети 

предложенията, предмет на произведения местен референдум в 

община Златоград на 9 юли 2023 г. 

Докладвам ви го за сведение. 

Колеги, докладвам ви за сведение преписка с вх. № НС-07-47 

от 06.07.2023 г. от Столична община, район „Панчарево“, с която 

сме получили заповед на кмета и протокол за действията по 

унищожаване на неизползваните и оставени в района бюлетини като 

резерв на изборни книжа от изборите за народни представители на 

02.04.2023 г. 

Докладвам го за сведение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

следващият докладчик в тази точка е колегата Ганчева. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка, 

разпределена на колегата Димитър Димитров, който ползва отпуск. 

С писмо с вх. № ЦИК-07-56/1 от 06.07.2023 г. е пристигнала 

обновена програма за датите за симпозиумите и наградите на ICPS. 

Докладвам го за сведение. 
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Към преписката обръщам внимание, че ICPS адресира до 

предишен председател, с оглед на което ще възложа  - мисля, че 

имаме такова решение да се осъвременят и да се дадат актуалните 

данни – да се направи проверка и, ако е необходимо, да се направи 

някакво предложение за актуализиране на данните. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

следващият докладчик е колегата Георгиев. 

Заповядайте, колега Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Колеги, докладвам най-

напред писмо с вх. № МИ-22-25 от 11.07.2023 г. с въпрос от 

гражданин: може ли български гражданин, регистриран като 

ликвидационен председател, да бъде кандидат за кмет? 

Предлагам това писмо за сведение. 

Следващото писмо е с вх. № НС-07-25/1 от 07.07.2023 г. от 

Район „Люлин“ – Столична община, с искане за отваряне на 

запечатано помещение.  

Във връзка с това писмо предлагам отговор № 7234 – това е 

името на файла. Да изпратим писмо до кмета на района във връзка с 

отварянето на запечатаното помещение с целите, посочени в 

писмото. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

има ли становище по предложения текст на писмо?  

Колеги, ако нямате становища по писмото, подлагам го на 

гласуване. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Следващият докладчик е колегата Ципов.  

Заповядайте, колега Ципов. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ НС-09-194 от 04.07.2023 г. Това е писмо от Окръжния следствен 

отдел на Окръжна прокуратура – Кърджали, с което писмо искат да 

предоставим информация за председателя и членовете на 

избирателна секция под съответния номер, находяща се на 

територията на гр. Дериндже, Република Турция, в изборите за 

народни представители  на 02.10.2022 г., както и информация дали в 

същата секция лицето А. Д.                 със съответното ЕГН е 

упражнило своето право на глас. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес ще 

видите проект на отговор до Окръжния следствен отдел при 

Окръжна прокуратура – Кърджали. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по проекта за писмо. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, колега Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ НС-09-181 от 29.06.2023 г. Това е писмо отново от Окръжния 

следствен отдел, но на Окръжна прокуратура – Благоевград, с което 

искат да им предоставим информация за това дали лицето М.             

А.           със съответното ЕГН е била включвана в избирателните 

списъци на секция под съответния номер, разположена на 

територията на гр. Атина, Република Гърция, дали лицето е подало 

заявление за гласуване извън страната, както и информация относно 

подготовката на избирателните списъци. 
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Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от днес ще 

видите проект на отговор до Окръжния следствен отдел към 

Окръжна прокуратура – Благоевград. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по проекта на писмо. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Следващият докладчик е колегата Чаушев. 

Заповядайте, колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, във вътрешната мрежа 

в папка с моите инициали трябва да има декларация от Л.                        

К.          . Тази декларация е без придружително писмо, просто 

нотариално заверена декларация, без адресат, освен на плика. По 

същество с тази декларация гражданката заявява, че не желае в 

следващите две години да участва в каквито и да било избори и това 

е поради множество нарушения – злоупотреба на лични данни. 

Уведомява ни, че никой няма право да я „задължава, склонява, 

изнудва да вземам участие в процедури и процеси, за които 

съществуват данни, че са извършвани по незаконен начин“. 

Докладвам го за сведение. 

Това е за пръв път в дългата ми практика – да получавам 

такова нещо. Явно ситуацията вече ражда и такива декларации. 

Само бих споменал, че по принцип данните за избирателните 

списъци са към въпросните кметства и не знам процедура за 

заличаване от тях. 

Докладвам го за сведение и това е някакъв симптом, може би. 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Заповядайте, колега Томов, в Доклади по административни 

преписки. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Колеги, докладвам ви за сведение писмо с вх. № ЦИК-07-69 

от 07.07.2023 г. С този мейл ни е препратен бюлетинът на IFES – 

това е международна фондация за електронни системи – с резюме на 

съдържанието на бюлетина, което е преведено на български език. Не 

бих казал, че преводът е блестящ. 

Докладвам го за запознаване, защото вътре има няколко 

интересни текста, към които, ако някой прояви интерес, може би не 

е лошо да има възможност да ги види. 

В тази връзка ми изглежда добре във вътрешната мрежа да се 

качи… То е качено в PDF-формат и по този начин не могат да се 

активират линковете, които са посочени в това резюме и 

респективно няма достъп до интернета.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Само 

трябва да се изиска от деловодството да ги качи. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Точно това смятам да направя, да, 

защото така не може да се ползва. Бюлетинът на IFES е качен във 

вътрешната мрежа и понеже е качен в PDF-формат, линковете, които 

са посочени след всяка публикация, не могат да бъдат активирани.  

Мисля, че няма смисъл това да го гласуваме. Просто ще кажа 

на администрацията да го качи в оригиналната версия, за да може, 

който го чете, да го активира от вътрешната мрежа. 

Това го докладвам за сведение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

други административни преписки няма. 

Връщаме се на точка първа от дневния ред: 

ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, колега Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 
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Колеги, докладвам писмо с вх. № МИ-27-75 от 05.07.2023 г., 

което е от Общинска избирателна комисия – Велики Преслав, и 

представлява искане за изплащане на възнаграждение за проведено 

заседание на Общинската избирателна комисия, което е проведено 

заради предсрочно прекратяване пълномощията на общински 

съветник. 

Приложени са всички необходими документи, включително 

контролен лист. Разходът е в размер на 497,42 лв. включително с 

осигурителните вноски. Заверен е от финансов контрольор. 

Затова предлагам да гласуваме изплащането на тази сума на 

ОИК – Велики Преслав. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля за становище по доклада. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, колега Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, има още едно писмо от същия 

тип. То е с вх. № МИ-27-72 и е за изплащане на възнаграждения на 

ОИК – Златарица, като в случая става дума за две дежурства и две 

заседания на ОИК – Златарица. Те са още от януари 2023 г. 

Приложени са всички необходими документи. Предадена е и 

документацията от финансов контрольор. Общата сума, която следва 

да бъде изплатена, е 1351,28 лв. Това е сумата за двете заседания и 

за двете дежурства, свързани с подготовката на заседанията. 

Предлагам да гласуваме тази сума. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Благодаря. 

Колеги, има ли становище по доклада? Не виждам. 
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Моля, режим на гласуване за изплащане възнаграждението на 

ОИК – Златарица. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

 

Колеги, връщаме се на точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Ако сте се запознали със становището на главния 

юрисконсулт Р.               , да го подложа на гласуване с 

предложението й да не се обжалва Решение № 2048 от 28.06.2023 г. 

на Административен съд – Пловдив, постановено по 

административно дело № 928 по описа за 2022 г. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, отново връщам на доклад колегата Ганчева по 

нейната преписка. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, както казах и предходния 

път, когато взех думата, в папката към жалбата са разположени и 

решенията както на КПКОНПИ, така и на Административен съд – 

Шумен, и на Върховния административен съд. Предполагам, че сте 

запознали. Има и проект на писмо до Общинска избирателна 

комисия – Никола Козлево, във връзка с постъпилия сигнал със 

съответния входящ номер, който е изпратен до тях.  
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След като се запознахме със съответните решения, ги 

уведомяваме, че следва незабавно да уведомят Централната 

избирателна комисия за предприетите от тях действия по 

компетентност. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Заповядайте, колега Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Аз предлагам все пак, тъй като имам 

предвид и предния доклад, че чакали указания от ЦИК, за да си 

свикат заседанието, предлагам да разгледат сигнала. 

Предлагам да се добави да разгледат сигнала и да се 

произнесат по него и най-вече да си спазват закона, за да не стане 

случая Разлог с тежки истории, защото излишният разход на енергия 

за два месеца до изборите едва ли е подходящ за всякакви страни. 

Защото случаят като че ли е пределно ясен. Има влязло в сила 

решение. Просто трябва да се изпълни. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Благодаря Ви, колега Чаушев. 

Аз бих предложила и точно това да им напишем: да изпълнят 

влезлите в сила решения съобразно тяхната компетентност. Да 

разгледат сигнала до петък и да ни уведомят какви действия са 

предприели. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: В такъв случай, колеги, с оглед 

изказванията след уведомяване, че „следва да разгледате постъпилия 

сигнал в срок до петък, 14 юли 2023 г., и да се произнесете по 

сигнала в срок до 14.07.2023 г., като незабавно уведомите комисията 

за предприетите от вас действия по компетентност и относимите 

документи“. 

Аз не считам, че трябва да им указваме какво точно трябва да 

дадат в ЦИК, защото имаме ясни решения. За това правихме и 

примерни бланки с Решение № 1134. Обръщаме внимание, че 
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Централната избирателна комисия е дала конкретни указания с 

Решение № 1134 – сега не мога да цитирам датата на решението. 

Добре. Съгласна съм в този смисъл да допълним писмото. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

има ли други предложения? Не виждам. 

Подлагам на гласуване писмото до ОИК – Никола Козлево, с 

допълненията, които обсъдихме сега. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, има ли други доклади? Не виждам. 

Закривам днешното заседание поради изчерпване на дневния 

ред и насрочвам следващото заседание на 13 юли 2023 г., четвъртък, 

от 14,00 ч. 

 

(Закрито в 11,35 ч.) 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Росица Матева 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Емил Войнов 

 

 

Стенограф: 

  Божидарка Бойчева 


